
Terenski odbori SZDL
SZDL kot foonfca orgamaira-

lih politionlh sriil se trudi, da
ai pri svojean delu upoštevala
aaoširša hotenja, želje detovmih
kjudi. Kako to dosečd? Možno-
jtri je več- Bna med njdmi je
listanavljamje teren&kDh odbo-
rov SZDL. Taik na&ta dela bi
piupeljad v vodstva posameznih
občtoskih SZDL več mladih,
dela željnih Ijudd. Prav ti pa
so tista, ki labko presežejo ofo-
častio »mrtvilo« prd delu posa-
mezmih organiizacij ali SZDL
kot celote. O tean smo se pogo-
varjadi s pred®tavniki KS.

Krajevna skupnost Gradišče:
»Teremskih odboinov še nima-
mo, 6epraiv se za/vedamo nji-
hove velike vloge, ki jo lahko
imaijiO v našem političnem si-
stemu. Prav zato sano se od-
lodili, da se vsd političmi fak-
borji na teranu ZK, SZDL, mla-
dmska oerganizaoija, ZB in dru*
gi, dogovorijo za enoten pri-
stop pri oblitovaniju terenskih
odiborov. Te raameravamo ime-
ti v vsated voldtai enioti. Raču-
namo, da bo za učinkovitost
pasameznih odiboiioiv potrebno
delegirati vanje vsaj 5 do 7
olaiiOT. S tem bomio lahko so-
Mdmo iisvtrševiali dotočene nalo-
ge, kar bo pripaljato k uras-
ničaitwi zastavljenih ciljev.

Krajevna skupnost Poljane:
»Teranske odbore imamo že od
septembra land. Imamio le dva
terenska odbora, čeprav je na
našem berenu več volilnrih enot.
Sodimo, da bi morali imeti ta-
ko ongainizactiijo ttudd v ZB in
ZK, saj zelo povečuje uoimiko-
vitost defla, ztastri pa pritegne
mlade. To pa je vsekakor zek>
pomeimbno, če upošitevamo, da
30 prav mladi tistd, ki bodo v
poan&jših letih vse bolj prevze-
maill nase nelahka bremema. Ko
srao sestavljadi posameme te-
remske odbore, smo zgoraj po-
•"©dano \ vsakem primsru upo-
števali. Soddla smo, da nd do-
vol(i, da neko poldtično akcdjo
le omenjamo, ne da bi jo pri
tem koirakretdzirali, kot smo to
storili pri delegdranju občanov
v terenske odbore.«

Stara Ljubljana: »Teremskih
odtoorov do sedaj še ndsmo

uspeli ustanavd'ti. Mdslimo, da
bomo imeli dva, vendar je po-
seben problem kader, ki ga še
nimamo. tTpamo pa, da ga bo-
mo najikasneje v dveh mesecih
us^eli dobitd. O tem smo raz-
pravijali tudti na mdnulem se-
stanlku abčdmskega političinega
aiktiva. Prt oblilkovanju teren-
skih odbarov srno se prav za-
radi ka&rovskih teža-v odločili
za dve obdobji, in sioer za pre-
hodno obdobje, kjer naj bd
abliteovali dva odbora, in za
obdobje, ko naj bd ustanovili
še ostale tererusike odibore. Po-
membno je, da bodo formira-
ni odibori apraivljaili svoje delo
tako kot smo sa ga zamislili,
da ga bodo Caim bolj približali
bazai.«

Stari Vodmat: »Terenskih od-
borov pri nas še nd, od njih
pa si tudi fcaj prida ne obe-
tatiK). Poanembno je, da bomo
dobili delavoljine Ijudi, kd p«
jih že sedaj primanjlouje- Naša
KS je netkololko specafična. če
pogledamo njeno lego in polo-
žaj, potam vddimo, da gire y
resndcd za sikupnost s posebni-
mi problemi. Slelenrili smo, da
bosta tmeld dve voltlnl enoti
en tereniskd odibor SZDL.«

Tabor: »Tudi pri nas nima-
mo teirenskiiih odiboix>v, vemo
pa, da so potrebni. Prepričani
smo, da jih borno oblikovali v
diveh mesecih, ikaa- pa ne bo

lahto naloga, ker v glawiem
ndmamo kadira. Siceo: pa se pri-
pravljamo na spremembe pri
oblSkovainju KS kot celote,
spremembe pa se nanašajo v
glavnem na obldkovanje voldl-
nih eoot...«

Ajdovščina: »Tudi pri nas ni
terenskih odborav. Kaže, da je
enafoo kot v dmigih skupno-
stih, glavno vprašanje je po-
manjikanje strokovno in druž-
banoipoLiiiiičTio usposobljenega
kadra, brez katerega, žal, ne
moremo opraviti yse večjega
števila nalog. MBsldmo, da bi
dive voldtai enotd lahko imeli
po en terenski odbor. Takšen
način ne bi v ničemar zmanjšad
uaiimkavitositd njihovega delo-
vanja.«

Kolodvor: »Kaiko bomo re-
šefvala problean obldkovanja te-
renskiih odborov SZDL, je tež-
ko reči. Sodimo, da terena ne
bi smeli delitd umetno. V vsa-
kem primeru bi morala upo-
števaiti želje in potrebe delov-
nih Ijaidd- Zato bo krajevna
konferemca sklicevala posebne
sestanike, kjer bodo narraočd
predstawniilkd zarimiteresiraniiih or-
gandaaoij. Vprašange terensikih
odbarov ne gre gledati povsod
z enalkega zornega kota. Vse
drugačen je njihov položaj v
mesfeu kot na vasi. Na podeže-
Iju jih je laže oblitoovati. Siceor
pa bodo, kicnt kaže, že hdšnd sve-
ti z novimi pra/vaoamd in dolž-
nostmi odigrald veftjo vlogo kot
do sedaj. Računamo, da bodo
prav HS tisti, ki bodo vzpod-
bujaH lijudl k čim več(jemu
vkliučevanju v aktdivino deto v
okviTU KS koit ceJote.«

Prule: »Tudi ma ndmamo te-
refnskih odborov. Predein jih
bomo ustanoviM, moraimo do-
bdti pabreben kader, sioer z de-
kwn ne moremo pričeti. Seveda
je pogtarvitoo predvsem to, da
se s taJko organizaoijo bolj kot
doslej prabMžamo bazn, to je
najišršemu krogu občanov. O
tem iin drugem je razjpraivilijaila
tudi kraijevna organfeacdja ZK
že decembra lana, enako pa so
storiiie tuda druge diružbeno-po-
Mtične oTganoaacije.« F. C.

Če se ne bo kje še kaj
zataknilo, bodo še ta me-
sec zasadili lopato za pri-
zidek k osnovni šoli Pre-
žihovega Voranca v Cen-
tru. Po programu iz samo-
prispevka bodo tu zgradili
8 novih učilnlc, telovadnico
in nekaj nujnih skupnih
večnamenskih prostorov.
Najugodnejši ponudnik . za
izvedbo gradbenih del je
bilo gradbeno podjetje
»Obnova«.
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